

הצהרת נגישות אתר

במסגרת הקמת אתר זה נעשתה פעילות על מנת להנגיש את האתר לאנשים עם מוגבלות, על מנת לקדם שוויון זכויות ושקיפות כלפי אנשים עם מוגבלות.

מהות אתר נגיש: אתר נגיש הינו אתר המאפשר לאדם עם מוגבלות, לגלוש באותה רמת יעילות והנאה כגולשים אחרים, תוך שימוש ביכולות המערכת ובאמצעות טכנולוגיות מסייעות לנגישות.

עצם היות אתר זה נגיש, צוין במקום בולט בתפריט הראשי.

הנגשת האתר מותאמת לדפדפנים המובילים:

- Internet Explorer 11
- Chrome
- Safari
- Edge
- Firefox

כיצד עובדת ההנגשה באתר?

באתר מוצב תפריט נגישות. לחיצה על התפריט באמצעות העכבר או ניווט בעזרת כפתור TAB שבמקלדת מאפשרת פתיחת כפתורי ההנגשה. כדי לסגור את התפריט תוכלו ללחוץ על כפתור הסגירה או ללחוץ במקלדת על כפתור ה-'ESC' או באמצעות לחיצה עם העכבר.

אמצעי הנגישות באתר:

- ניגודיות כהה ובהירה
- הדגשת כותרות
- הדגשת קישורים
- חלופה טקסטואלית לאובייקטים גרפיים (ALT)
- הנגשה של טפסים באתר

بيان إمكانية الوصول الى الموقع

في إطار إنشاء هذا الموقع، تم إجراء العمل لجعل الموقع في متناول الأشخاص ذوي الإعاقة، من أجل تعزيز المساواة في الحقوق والشفافية تجاه الأشخاص ذوي الإعاقة.

طبيعة الموقع المتاح الوصول إليه: الموقع الذي يمكن الوصول إليه هو موقع يسمح لشخص ذي إعاقة بالتصفح بنفس المستوى من الكفاءة والاستمتاع مثل المتصفحين الآخرين، وذلك باستخدام إمكانيات النظام ومن خلال التقنيات التي تساعد على إمكانية الوصول.

تمت الإشارة إلى حقيقة إمكانية الوصول إلى هذا الموقع بشكل بارز في القائمة الرئيسية.

تمت ملاءمة إمكانية الوصول إلى الموقع مع المتصفحات الرائدة:

- Internet Explorer 11
- Chrome
- Safari
- Edge
- Firefox

يتم نشر قائمة إتاحة الوصول على الموقع. يتيح الضغط فوق القائمة باستخدام الفأر أو التصفح باستخدام الزر TAB الموجود على لوحة المفاتيح فتح أزرار إمكانية الوصول. لإغلاق القائمة يمكنك الضغط على زر الإغلاق أو الضغط على الزر "ESC" الموجود على لوحة المفاتيح أو عن طريق الضغط بالفأر

وسائل الإتاحة في الموقع:

- التباين الداكن والخفيف
- تمييز العناوين
- تمييز الروابط
- النص البديل للعناصر الرسومية (ALT)
- إمكانية الوصول إلى الاستمارات في الموقع

Website Accessibility Statement

The building of this website included actions taken to make it accessible to people with disabilities in order to promote equal rights and transparency towards people with disabilities.

The essence of an accessible website: An accessible website is a site that allows a person with disabilities to surf with the same level of efficiency and enjoyment as other surfers, using the system's capabilities and technologies that help achieve accessibility.

The fact that this website is accessible has been prominently noted in the main menu.

This website's accessibility has been optimized for use with the leading web browsers:

- Internet Explorer 11
- Chrome
- Safari
- Edge
- Firefox

How accessibility works on this website:

This website includes an accessibility menu. Clicking on the menu with the mouse or navigating using the keyboard TAB key enables the opening of the accessibility buttons. To close the menu, you can click the CLOSE button or press the ESC key on the keyboard, or by clicking with your mouse.

Accessibility measures on this website:

- Dark and light contrast
- Highlighted titles
- Highlighted links
- Textual alternative to graphic objects (ALT)
- Making forms on the site accessible